



JUSTERING AV PROTOKOLL

SAMHÄLLSVETARSEKTIONENS STYRELSE:
PROTOKOLL | SIDA 1/14



Protokoll:

Samhällsvetarsektionens styrelsemöte 3

Verksamhetsåret 2023/24

Datum: 2023-10-11

Tid: 15.00

Plats: B206, Sprängkullsgatan 19

Kallade: Samhällsvetarsektionens styrelse 23/24, kallelse@gota.gu.se

Närvarande: Benjamin Novik*, Siri Larsson*, Agnes Nyberg*, Emanuel Magnil*, Angelina Lundquist*, Hedvig Hanson*, Sofia Carlström*, William Söderling*

**=Röstberättigade*

§ 1 Preliminärer

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande

Föredragande: Benjamin Novik

Benjamin Novik öppnar mötet klockan 15.10. **Styrelsen beslutar**

att mötet är behörigt utlyst.

§ 1.2 Val av mötesordförande, mötessekreterare och protokolljusterare

Föredragande: Benjamin Novik

Förslag till beslut

att välja Benjamin Novik till mötesordförande.

Styrelsen beslutar

att välja Benjamin Novik till mötesordförande.

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
[@gotastudentkar](https://gotastudentkar.se)





att välja Siri Larsson till mötessekreterare.

att välja Siri Larsson till mötessekreterare.

att välja Hedvig Hansson till justerare tillika rösträknare.

att välja Hedvig Hansson till justerare tillika rösträknare.

§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut

att godkänna föredragningslistan med tillägg övrig fråga punkt 6.3 "arbetspråk för programorgan för masterstudenter".

Styrelsen beslutar

att godkänna föredragningslistan med tillägg övrig fråga punkt 6.3 "arbetspråk för programorgan för masterstudenter".

§ 1.4 Adjungeringar

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut

att hålla ett öppet möte, utom punkt 2.5 som är en stängd punkt.

Styrelsen beslutar

att hålla ett öppet möte, utom punkt 2.5 som är en stängd punkt.

§ 1.5 Föregående mötesprotokoll

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

Styrelsen beslutar

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§ 1.6 Mårunda

Föredragande: Mötesordförande

Styrelsen mår i huvudsak bra/okej. Alla är taggade på kvällens styrelsekickoff.

§ 1.7 Sluttid idag

Föredragande: Mötesordförande

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





JUSTERING AV PROTOKOLL



Förslag till beslut

att sikta på 17.45.

Styrelsen beslutar

att sikta på 17.45.

§ 2 Rapporter

§ 2.1

Presidierapport

Föredragande: Presidiet

Se handling 2.1.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.2

Presidiebeslut

Föredragande: Presidiet

Se handling 2.2

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.3

Styrelserapport

Föredragande: Styrelseledamöter

§ 2.3.1

Studiesocialt ansvarig

Föredragande: Agnes Nyberg

Se handling 2.3.1.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.3.2

Studentpolitiskt ansvarig

Föredragande: Hedvig Hansson

Hedvig har sedan föregående möte varit på Nääs fabriker och hängt med utbildningsansvariga. Kom dock inte fram till jättemycket. Det var mer utav ett utbyte mellan lärare och studentrepresentanter.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





Blandade åsikter från lärare gällande en standardisering av canvas, kom till slut fram till att det bör ske någon form av standardisering i alla fall.

Hedvig har skrivit en artikel om lärarledd tid och fokuset på de naturvetenskapliga och tekniska utbildningarna med perspektivet från en samhällsvetare.

Hedvig har blivit invald i studentpolitiska rådet inom Göta studentkår.

§ 2.3.3 Arbetsmarknadsansvarig

Föredragande: William Söderling

Se handling 2.3.3.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.3.4 Arbetsmiljöansvarig

Föredragande: Emanuel Magnil

Se handling 2.3.4.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.3.5 Utbildningsansvarig

Föredragande: Angelina Lundquist

Se handling 2.3.5.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.3.6 Kommunikationsansvarig

Föredragande: Sofia Carlström

Se handling 2.3.6.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



**§ 2.4****SESAM**

Föredragande: Siri Larsson

Sedan föregående möte har planeringen av SESAM fortsatt. Siri har beställt in merch till mässan, vi kommer ge ut tygkassar med arbetsmarknadsmässans logga. Siri har även beställt in t-shirts för alla som kommer jobba under mässan samt en banderoll. Kostnaden för beställning av merch landade på lite under 40 000 kr.

Utöver detta har William fortsatt leta utställare och vid nuläget så har vi 9 externa utställare. Kontrakten/avtalen för SESAM ska börja skickas ut till utställare snarast, har skickat ut hälften än så länge.

Vidare har Siri och William haft möte med projektgruppen där de planerade allt som behöver förberedas och fixas inför arbetsmarknadsmässan.

Hela sektionsstyrelsen planerar att vara med under arbetsmarknadsmässan.

Styrelsen beslutar**att** lägga rapporten till handlingarna.**§ 2.5****Incidentrapport inspark finalsittning**

Föredragande: Siri Larsson

Punkten är stängd.

Styrelsen beslutar**att** lägga rapporten till handlingarna.*Benjamin yrkar att ajournera mötet i 10 minuter***Styrelsen beslutar:****att** ajournera mötet i 10 minuter.**Adress**

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





§ 3 Valärenden

Inga valärenden föreligger.

§ 4 Beslutsärenden

§ 4.1 Fastställande av Per Capsulam-beslut: Merch SESAM

Föredragande: Benjamin Novik

Förslag till beslut

Att fastställa Per Capsulam-beslut: Merch SESAM.

Styrelsen beslutar

Att fastställa Per Capsulam-beslut: Merch SESAM.

§ 4.2 Budget för Samhällsvetarsektionen verksamhetsåret 2023/24

Föredragande: Siri Larsson

Förslag till beslut

Att anta budgeten för Samhällsvetarsektionen verksamhetsåret 2023/24

Styrelsen beslutar

Att anta budgeten för Samhällsvetarsektionen verksamhetsåret 2023/24

§ 5 Diskussionsärenden

§ 5.1 Jul och Secret Santa

Föredragande: Benjamin Novik

Siri och Benjamin kommer gå på ledighet den 22 december med största sannolikhet.

Planera en julkväll hemma hos Agnes, vi ska fila på datum och aktivitet. Agnes styr upp detta.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



**§ 5.2****Utvärdering Kaffe-dag**

Föredragande: Siri Larsson

Siri: Vi har haft vår första kaffe-dag.

Hur tycker vi att det gick?

William: tyckte det var kul. Bra att sektionssstyrelsen fick synas för studenterna och svara på frågor.

Agnes: Tyckte det var trevligt och mysigt. Kul att få snacka med våra studenter och varandra.

Emanuel: Det gick bra. Tror dock att vi det hade gått bättre om vi timeade det en annan dag när SWEPSA inte var. Detta då SWEPSA tog över campus så det var inte så mycket folk i kafé haga.

Hedvig: Tyckte det gick bra. Kändes som en mysig grej, att vi fick hänga och stå och snacka med studenterna. Känns svårt att timea in en perfekt dag i kafé haga.

Sofia: Var inte där.

Angelina: Det gick bra, det var trevligt att visa upp nästan hela styrelsen.

Benjamin: Tyckte det gick bra. Tyckte det var bra planerat. Även om det kanske inte var jättefullt i kafé haga så var det en bra start på kaffedagarna.

Siri: Instämmer med allt som sagts.

Vad skulle vi gjort annorlunda?

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





Angelina: Att styrelsen hade bättre koll på svaren på frågorna som studenterna frågade. Alltså att vi skulle vara mer förbereda.

Hedvig: Håller med Angelina.

Emanuel: Håller med Angelina.

Agnes: Håller med tidigare talare, kanske bra med en till kaffebyggare.

William: Håller med föregående talare.

Benjamin: Bra om vi kör stories på engelska nästa gång också.

Siri: Tycker att vi behöver förbereda mer i förväg.

Vad ska vi göra med de åsikter vi samlade in via formuläret?

Siri: Vi bör göra ett inlägg typ "visste du att" gällande schemaläggning där vi berättar GU:s egna regler gällande schemaläggning

Benjamin: Bör föra vidare frågan om AI. Utredda vad studenterna tycker om AI mer genom att specificera frågorna mer så att vi har mer konkreta svar att ta vidare. Detta för att se om mer djupgående frågor säkerställer de åsikter vi har fått in.

Sofia: Viktigt att ha mer öppna frågor så att de kan få skriva mer.

Angelina: De svaren vi fått in gällande AI stämmer mer överens med vad lärarna tänker om det än vad man hade kunnat

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



tro. Bra att dra vidare frågorna vidare till högre instanser.

Agnes: Det vore kul att återkoppla i stort på instagram i vad som skrevs. Att man gör några utdrag av svar, så att studenterna ser att vi gör något med deras åsikter.

Benjamin: Eventuellt att man lägger ut formuläret igen på instagram, men att vi kanske inte använder svaren på samma sätt då vi inte kommer veta om alla är studenter.

Siri: Fast då ser jag inte riktigt poängen i att lägga ut det igen. För då kommer vi ju inte använda svaren, då är det bättre att bara presentera utdrag av svaren i stället.

Hedvig: Om vi vill fördjupa i AI så kan det bli studentpolitiskt. Jag hade kanske kunnat skriva ihop något av vad studenterna tycker.

Benjamin: Kan vi samla in åsikter på SESAM.

Siri: Min tanke är att på SESAM bör vi ha fokus på SESAM.

Agnes: Vi borde ha en kaffedag under musikhjälpen-veckan.

§ 5.3 Engelska möten Föredragande: Siri Larsson

Siri: Hur tänker vi kring våra sektionsstyrelsemöten? Ska vi alltid vara redo att ha våra möten på engelska för att vara så inkluderande som möjligt?

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Siri: Vi kanske bör vara förberedda att alltid kunna ha mötet på engelska.

Agnes: Jag tycker det är en bra idé att alltid vara förberedda att ha våra möten på engelska om det kommer studenter som ej är svensktalande. Viktigt att vi inkluderar de internationella studenterna. Det känns lite otureligt att inte ha det på engelska om det kommer studenter som inte kan svenska. Det som kan ske är att man blir lite mer kortfattad men det kanske är okej om det betyder att vi inkluderar alla?

Angelina: Håller med Agnes.

Benjamin: Instämmer med att vi bör vara förberedda på engelska.

Siri: Man kan ju fortfarande ha mötesformalia på svenska bara att vi är redo att förklara vad det är vi gör på engelska.

Agnes: Det kanske är bra att man känner att man kan göra instick på svenska om man känner att man inte kan formulera sig helt hundra på engelska.

Benjamin: Jag håller med, det blir upp till mig att se till att förklara exempelvis vad det är vi röstar om och liknande på engelska. Men styrelsemedlemmar kan ju alltid förbereda sig på att om de ska framföra en punkt ska de även kunna göra det på engelska.

§ 5.4 Intern kommunikation och konflikthantering

Föredragande: Siri Larsson

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Siri: Vill lyfta hur vi jobbar inom gruppen. Det kan lätt bli irritationer på vad någon gör eller inte gör, och jag vill att vi ska prata om hur vi hanterar konflikter. Min tanke är att jag vill skicka med att jag och Benjamin alltid finns tillgängliga för att ni ska kunna ventilerat. Jag vill dock skicka med er att finns det uppbyggda irritationer så är det alltid bra att ta det med den specifika personen för att vi ska undvika osämja inom styrelsen. Behöver man hjälp med att ta upp saker kan även finnas med som en hjälpande hand i konversationen.

Benjamin: Jag kanske inte alltid är jättetydlig eller har den strukturen som jag önskar. Jag känner mig även fortfarande ny i rollen som ordförande. Jag vill att ni ska veta att jag inte är den bästa på att kommunicera. Om man upplever att jag är bristfällig i kommunikationen så ta gärna det med mig, för jag vill veta.

Siri: Vi alla är väldigt nya på rollerna, så respektera att det kan bli missförstånd eller fel. Vi alla gör och kommer fortsätta göra fel ibland.

§ 6 Övriga frågor

§ 6.1 Vakanta studentrepresentantsuppdrag centralt

Föredragande: Siri Larsson

Se handling.

§ 6.2 Intressekoll vloggvecka

Föredragande: Siri Larsson

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





Siri: Finns ett intresse från studenter att vi ska ha en vloggvecka instagram. Är ni intresserade. Hade inneburit att man visa vad man gör, eller kanske har en frågelåda.

Benjamin: Kan även innebära att man ställer sig själv frågor för att visa vad man gör och pratar om vad man gjort hittills.

Agnes: Kan vara bra att informera om posterna inför framtida val av våra efterträdare. Även för att synas mer som sektionsstyrelse och komma närmare studenterna.

§ 6.3

Arbetspråk för programorgan för masterstudenter

Föredragande: Benjamin Novik

Benjamin: Vid statsvetenskapliga institutionen är kandidatprogrammet och masterprogrammen i samma programnämnd. Denna programnämnd är på svenska, även fast masterprogrammen förs på engelska. Finns ett problem att internationella studenter som vill vara studentrepresentanter inte inkluderas då det inte förs på engelska. Hur ska vi arbeta vidare med detta? Angelina ska hjälpa mig, eventuellt att Hedvig vill involvera sig då det kan vara studentpolitiskt?

Styrelsen beslutar:

att sätta streck i debatten

Agnes: Man kan föra vidare det till föreningarna IAGG, MAPSE, SG Europa och Demos för att lyfta en konversation och hur man ska arbeta med detta. Kolla vidare med Linda Berg hur det fungerar i programråd för Europaprogrammet då de har haft internationella studentrepresentanter i detta.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Benjamin yrkar för att sätta streck i debatten

Hedvig: Bra ställningstagande att tillsätta engelsktalande studenter för att markera att vi inte står bakom en exkludering av internationella studenter.

Emanuel: Det är ett ställningstagande, för om de inte får eller kan förmedla information på grund av språket innebär brister i vår studentrepresentation, samtidigt som det är viktigt att vi markerar att det är fel att exkludera internationella studenter.

§ 7 Mötets avslutande

§ 7.1 Mötesutvärdering Föredragande: Mötesordförande

Mötesutvärdering sker.

§ 7.2 Nästa möte Föredragande: Mötesordförande

Nästa styrelsemöte är planerat till 23-11-01 klockan 16.30.

§ 7.3 Mötets avslutande Föredragande: Mötesordförande

Mötesordförande avslutar mötet klockan 17.45.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



JUSTERING AV PROTOKOLL

SAMHÄLLSVETARSEKTIONENS STYRELSE:
PROTOKOLL | SIDA 14/14



Justering av protokoll

Benjamin Novik

Benjamin Novik,
Mötesordförande

Siri Larsson

Siri Larsson,
Mötessekreterare

Hedvig Hansson

Hedvig Hansson,
Justerare

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar

